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RG - 0002.P.XLVII.2014           

           

P R O T O K Ó Ł   NR   XLVII/ 2014 
 

z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą w dniu 30 PAŹDZIERNIKA 2014 r. 

 

Punkt 1.   
Otwarcie Sesji. 

Punkt 2.  

Stwierdzenie quorum. 

Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 

Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7. 

Przyjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015 dla Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 8. 

Przyjęcie uchwały w sprawie w budżecie gminy na 2014r. 

Punkt 9. 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

Punkt 10. 

Interpelacje Radnych. 

Punkt 11. 

Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 12. 

Wręczenie dyplomów i podziękowań dla Radnych  na zakończenie VI kadencji Rady Gminy. 

Punkt 13. 

Zamknięcie sesji. 

  

Ad 1) Otwarcie Sesji.   
Przewodniczący pan Janusz Janicki otworzył XLVII Sesję Rady Gminy i powitał 

Radnych Gminy, Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na ustawowy stan 15 Radnych, obecnych                     

jest 15 Radnych, w związku z powyższym, podjęte uchwały będą prawomocne. 

 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

 Przewodniczący odczytał porządek obrad, po czym poinformował, że porządek 

dzisiejszej sesji ulegnie zmianie. A mianowicie zostanie usunięta z porządku obrad uchwała                 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2014-2017. 

 Radni przychylili się do propozycji jednogłośnie. W związku z powyższym porządek 

posiedzenia wygląda następująco:  
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Punkt 4.   
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Punkt 5. 

Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 6. 

Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Punkt 7. 

Przyjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2015 dla Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Punkt 8. 

Przyjęcie uchwały w sprawie w budżecie gminy na 2014r. 

Punkt 9. 

Interpelacje Radnych. 

Punkt 10. 

Wolne głosy i wnioski. 

Punkt 11. 

Wręczenie dyplomów i podziękowań dla Radnych  na zakończenie VI kadencji Rady Gminy. 

Punkt 12. 

Zamknięcie sesji. 

 

Ad 4)  Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 

Przewodniczący poinformował, że protokół z Sesji tradycyjnie  zamieszczony jest na 

stronie internetowej Urzędu, Przewodniczący poprosił o ewentualne uwagi do protokołu.                          

W związku z brakiem uwag Przewodniczący proponował przyjęcie protokołu. Protokół z XLVI 

Sesji- został przyjęty 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 1 głos wstrzymujący. 

  

Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Janusz Janicki informował, że tradycyjnie uczestniczy w tych uroczystościach na 

które Przewodniczący jest zapraszany. Na poniedziałkowych dyżurach zgłaszanych jest coraz 

mniej problemów, być może mieszkańcy- wyborcy czują, że upływa kadencja, zapewne swoje 

sprawy będą zgłaszać już Radzie nowej kadencji.   

 

Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 Pan Aleksander Podemski Wójt Gminy, informował iż w dniu dzisiejszym już tak 

ważnych uchwał się nie podejmuje. Urząd podjął w ostatnim czasie działania względem 

ściągalności za zadłużenia w podatku śmieciowym. Jeżeli chodzi o działania inwestycyjne                   

to biegnie zgodnie z planem, za chwilę firma wejdzie na ulicę Garncarską, jest to już kwestia 

tygodnia, kończona jest ulica Bednarska, ulica Sienkiewicza, podjęte będą też działania 

względem ulicy Ogrodowej. Wszystkie roboty idą zgodnie z planem. Jest jedna sprawa która jest 

w zawieszeniu, a mianowicie chodnik w Wolicy Pustej, przetargi ciągle przekraczają kwotę 

zaplanowaną, jest to chodnik z bardzo wysokimi wymogami, jest bardzo kosztowny. 

Wykonywane były też w ostatnim czasie prace związane w remontem pomieszczeń na boisku 

piłkarskim w Klęce.       

 

Ad 7) Przyjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2015 dla Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
 Projekt uchwały omówiła pani Iwona Golińska Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej                             

w Nowym Mieście nad Wartą. Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 Radny Juliusz Twardowski, pytał czy faktycznie następuje wzrost przemocy czy 

powstaje on na skutek większej świadomości mieszkańców na ten temat.  
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Pani Kierownik informowała, że statystyki powstały na skutek zliczenia niebieskich kart, 

są to osoby realnie zgłaszające się do Ośrodka Pomocy.  

 Radny Artur Borkowski, gratulował pani Kierownik tak szczegółowej i dokładnej pracy 

jaką wykonuje Ośrodek Pomocy. Radny informował, że rzeczywistość z jaką pani 

Kierownik się zmierzyła w swojej karierze świadczy o tym, że pani Golińska poradziła 

sobie z tym wyzwaniem. Ośrodek prowadzi projekty ministerialne, to nic nie pozostaje 

jak tylko pogratulować i serdeczne podziękowania za tak prowadzoną działalność.  

 Radna Zofia Kędziora, podkreślała, że często w terenie spotyka się opinię iż pracownicy 

Ośrodka Pomocy nic nie robią, a fakty są zupełnie inne. Jest to bzdura, gdyż ogromu 

pracy nie widać, jest pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej i jest druga strona, jak do 

tego dojdzie upośledzenie to można sobie ręce po łokcie urobić i pracy tej naprawdę nie 

widać, do tej współpracy przystosować się musi też ta druga strona. Pani Radna dodała, 

że na terenie Jej Sołectwa jest Ośrodek Interwencji Kryzysowej, który jest często 

odwiedzany przez Radną i tam doskonale widać jak to dobrze funkcjonuje.  

 Pan Janusz Janicki, Przewodniczący Rady informował, że takie opinie są jednostkowe, 

zwykle niepoparte żadnymi argumentami osób które nie widzą jak wygląda praca 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Jest to bardzo szeroki wachlarz pracy, Przewodniczący 

doskonale o tym wie, gdyż po 15 jak żona wraca do domu i mówi o tych problemach to 

okazuje się że praca nauczyciela jest łatwa.  

 Radna Julia Rzepka, przychyliła się do wypowiedzi pani Zofii Kędziory, Radna dodała, 

że przez te 4 lata Radnym też się troszeczkę bardziej oczy otworzyły na te problemy, jest 

Stowarzyszenie Płomień Nadziei, które pozyskuje środki, rozlicza je co nie jest łatwe.   

W związku   z brakiem dalszych pytań, pan Janusz Janicki przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVII/271/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 października                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 8) Przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014r. 

 Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich, Skarbnik Gminy, po czym 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

W związku   z brakiem pytań, pan Janusz Janicki przeszedł do głosowania. 

 Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 

wstrzymujących.  

► Uchwała Nr XLVII/272/2014 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 października                 

2014 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 9) Interpelacje Radnych. 

 Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie spłynęły i przeszedł do punktu 

kolejnego. 

 

Ad 10) Wolne głosy i wnioski. 

 Sołtys wsi Radliniec, pan Stanisław Halek informował, że na gruntach w miejscowości 

Radliniec planowana jest realizacja inwestycji pn. budowa farm fotowoltanicznych, 

Sołtys wnioskował o zatrzymanie tej inwestycji ponieważ jest to promieniowanie 

szkodliwe do środowiska i mieszkańców.  

 Wójt, pan Aleksander Podemski informował, że jeżeli ktoś chce prowadzić na 

terenie Gminy jakąś inwestycję to Gmina wydaje warunki zabudowy, jeżeli może być 

zagrożenie dla środowiska to jest też wydawana decyzja środowiskowa. Inwestor będzie 

musiał przedstawić raport, że jest to bezpieczna inwestycja. 
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 Pan Maciej Kuderczak, Dyrektor GOK zapraszał na promocję książki i wystawę prac 

uczestników warsztatów fotograficznych „Wczoraj i dziś Gmina Nowe Miasto                        

w fotografii”, która odbędzie się 7 listopada o godzinie 17
00

.  

Ponadto pan Dyrektor zapraszał na obchody 11 listopada, wszystkie szczegóły na stronie 

internetowej, atrakcją będzie występ Filharmonii Poznańskiej.  

Poza tym pan Kuderczak zapraszał na warsztaty z zespołem Spoko Family w dniach 7-8 

listopada.  

 Pan Janusz Janicki odczytał podziękowanie ks. Proboszcza Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi panny w Dębnie za udzielone dotacje w latach 

od 2011 roku na rzecz renowacji Kościoła, które objęły remont dachu Kościoła, część 

elewacji południowej oraz ołtarza św. Rozalii.   

 

Ad 11) 

Wręczenie dyplomów i podziękowań dla Radnych  na zakończenie VI kadencji Rady Gminy. 

 Pan Janusz Janicki, dziękował Sołtysom, kierownikom jednostek za współpracę w upływającej 

4-letniej kadencji. 

Radny Wincenty Pawelczyk w imieniu Radnych dziękował panu Przewodniczącemu za wspaniałą 

współpracę, za fachowe prowadzenie obrad.  
Przewodniczący na zakończenie odczytał Podziękowanie w związku z zakończeniem kadencji Rady składał 
Radnym wyrazy uznania za pełną zaangażowania pracę dla dobra społeczności lokalnej w mijającej kadencji 2010- 
2014. 
Dziękował za wysiłek włożony na rzecz rozwoju naszej gminy, życząc dalszych sukcesów w życiu osobistym                    
i zawodowym. 
 Ponadto pan Janusz Janicki odczytał cytat: „Człowiek dopiero wtedy jest w pełni szczęśliwy, gdy może 
służyć, a nie wtedy, gdy musi władać. Władza imponuje tylko małym ludziom, którzy jej pragną, by nadrobić w ten 
sposób swoją małość. Człowiek naprawdę wielki, nawet gdy włada, jest służebnikiem”.     

                           Stefan Wyszyński 

Ad 12) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 17

30 
Przewodniczący zamknął XLVII Sesję. 

 

 

Protokołowała                  Zatwierdził 

Podinspektor ds. Rady Gminy    Przewodniczący Rady Gminy 

Julita Ciarcińska-Wachowiak           /-/ Janusz Janicki 

  

 


